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Dissabte 14 d’abril passava caminant per l’Avinguda 
de València i vaig oure una veu que deia: “Tico!, Tico!”. 
Mirava cap avant, cap enrere i no podia endevinar 
l’origen d’ella. De sobte em vaig adonar que procedia 
d’un terrat. Allí, abocada a la barana, estava Paquita 
Pauner que, en vore que em vaig apercebre de la seua 
presència, em va dir que volia felicitar-me pel meu Sant ja 
que l’endemà no podria anar a l’ermita. Després d’agrair-
li la felicitació, les persones que m’acompanyaven 
em van preguntar, estranyats, si era cert això de que 
la missa de Sant Vicent es faria l’endemà diumenge. 
I sí. La festa de Sant Vicent d’enguany ha estat una 
miqueta atípica en referència a les anteriors edicions. 
En primer lloc, s’ha celebrat en diumenge (15 d’abril), 
pel matí, a les 11.30 h i, en segon lloc, per l’oratge que 
ha fet. Un ventet prou fort i gelat ha fet traure la roba 
d’hivern per acudir a la tradicional missa de Sant Vicent. 
Anant cap a l’ermita esperava sentir -com tots els 
anys- el repicament de la campaneta de l’espadanya 
però -vaig pensar- igual ja ha començat la missa.  
Reines i dames, prócers locals, ocupaven les 
primeres files de l’ermita i la resta de seients -malgrat 
l’oratge- estaven ocupats en la totalitat. Això sí, 
no estava tan plena com altres anys en què el 
personal no cabia i havia de romandre a l’exterior. 
La missa, tal i com ha expressat mossén Joan Molins, s’ha 
celebrat en intenció de D. José Antonio Dàvalos “per tot el 
que ha fet en pro d’esta celebració de la festa de Sant Vicent”. 
Tonica i Enriqueta han fet les corresponents lectures 
de l’homilia i passava el plat Carmen Barreda. 
Finalitzada la celebració de l’eucaristia, Carmen B. 
ha fet un xicotet discurs mitjançant el qual ha explicat 
que el dinar previst s’havia anul·lat per falta de gent 
que s’hi havia inscrit i que també quedava anul·lat el 
tradicional piscolabis de després de la missa perquè 
es té la intenció de dedicar tots els recursos econòmics 
a la restauració de tot allò que encara falta a l’ermita. 
Finalitzat l’acte, he pogut parlar amb Mari Carmen 
Barreda. En extracte, hem comentat el següent: 
Per quin motiu s’ha fet la festa en diumenge? 

La raó fonamental és que el dilluns és laborable. 
Què ha passat amb el dinar de 
germanor anunciat en pregons? 
La veritat és que volíem fer un dinar, però com que s’ha 
apuntat tanta poca gent, hem hagut de suspendre’l. 
Com va el procés de restauració de l’ermita? 
De moment tenim finalitzada la restauració de la part de 
l’altar. Portem gastats 18.000 euros i pagats 11.000 €. 
Què queda per restaurar? 
La part inferior de l’altar i fer cates a l’ermita per 
tal de mamprendre la restauració de tota la nau. 
Vols fer una crida a la gent? 
Recordar que tots poden col·laborar mitjançant la 
quota, amb donatius, comprant loteria, participant 
en els events que les majorales organitzem o, 
simplement, dirigint-se a la Caixa Rural o a Bankia 
i fent un ingrés als comptes que allí tenim oberts. 
La campaneta, m’oblidava de la campaneta… 
per què no ha sonat la campaneta? 
No ho sé. Sembla que no està el batall, que ha 
desaparegut. No sé si l’han furtat o ha caigut. 
 
La fresqueta de l’ambient ha fet que, immediatament 
després de la celebració, la gent anara desfilant 
ràpidament cap a casa, a peu alguns, la majoria en cotxe. 
Un any més, les Coves ha acomplit amb la tradició.

 
Rocher.
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